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ՀՀ գիտությունների ազգային ակադեմիայի գիտակրթական միջազգային կենտրոնի կողմից 
հրատարակված գիտական հոդվածների ժողովածուն ներառում է հումանիտար և հասարակա-
կան գիտությունների ոլորտների գիտական հոդվածներ: Ժողովածուում զետեղված են գիտատե-
սական և գիտամեթոդական բնույթի հոդվածներ, որոնք կօժանդակեն հասարակական և հու-
մանիտար գիտությունների առջև ծառացած խնդիրների լուսաբանմանը, համաշխարհային փոր-
ձի ուսումնասիրմանը և առաջընթացին: Գիտական հոդվածների ժողովածուն նախատեսված է 
քաղաքագետների, իրավաբանների, հոգեբանների, հումանիտար ու հասարակական գիտու-
թյունների ոլորտների մասնագետների և առհասարակ հիշյալ գիտակարգերի զարգացմամբ 
շահագրգիռ յուրաքանչյուրի համար: 

 Сборник научных статей, изданный Международным научно–образовательным центром НАН 
РА, включает в себя работы в области гуманитарных и общественных наук. Сборник состоит из ста-
тей теоретического и научно–методического характера, которые посвящены проблемам различных 
отраслей науки, изучению международного опыта и передовых технологий. Сборник предназначен 
для политологов, юристов, психологов, специалистов гуманитарной и общественной областей 
науки и всех, интересующихся достижениями указанных направлений науки. 

Collection of scientific articles published by the International Scientific–Educational Center of the 
National Academy of Sciences of the Republic of Armenia includes research in the humanities and social 
sciences. The collection consists of articles of theoretical and scientific–methodological character, which 
are devoted to highlighting the problems of various branches of the language, the study of international 
experience and advanced technologies. The collection is intended for political scientists, lawyers, 
psychologists, specialists of social and humanitarian fields of science and all those interested in the 
achievements of these areas of science.  
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Աշոտ Խաչատրյան – ՀՀ Սահմանադրական դատարանի անդամ, ՀՀ ԳԱԱ գիտակրթական 

միջազգային կենտրոնի իրավագիտության ամբիոնի պրոֆեսոր, իրավագիտության դոկտոր 
Տիգրան Քոչարյան – ՀՀ գիտությունների ազգային ակադեմիայի գիտակրթական միջազգային 
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